
 

 
 
Fredhälls Badklubb 
Årsmöte 13 mars 2023  
 

Plats: Fredhäll 230313 

 
1. Mötets öppnande 

• Mötet öppnades av lLovise kl 18.33 
 

2. Val av ordförande vid årsmötet 

• Sittande (Lovise B) 
 

3. Val av sekreterare vid årsmötet 

• Sittande (Ola J) 
 

4. Val av två justerare och rösträknare 

• Ola Björklin Anna Christensson 
 

5. Justering av röstlängd 

• 37 närvarande plus 13 fullmakter 
 

6. Frågan om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst 

• Årsstämman biföll. Mötet är stadgeenligt utlyst 
 

7. Godkännande av dagordningen 

• Dagordningen godkändes utan tillägg. 
 

8. Styrelsens årsredovisningshandlingar (verksamhetsberättelse samt ekonomisk 
redovisning) 

• Samtliga dokument skickades ut till medlemmarna i samband med kallelse till 
årsstämman (i januari 2023). Lovise gick igenom verksamhetsberättelsen och 
passade på att tackade alla klubbfunktionärer som bl.a ordnat den stora 
jubileumsfesten i maj 2022. 
Kassören Lars A presenterade klubbens ekonomiska redovisning, som mest 
har handlat om förvaltning; inga större renoveringar har genomförts. 
Elkostnaderna har fördubblats under året, men klubbens ekonomi är trots 
detta fortsatt god. 
 
Verksamhetsberättelse samt ekomisk redovisning godkändes av mötet. 

 



9. Revisorernas utlåtande 

• Revisorerna presenterade sin granskning av styrelsen arbete. Revisorerna 
yrkar på ansvarsfrihet för styrelsen 
 

10. Fastställande av årsredovisning samt dispositioner beträffande vinst eller förlust 

• Mötet biföll styrelsens årsredovisning och budget. 
 

11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

• Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet 
 

12. Val av styrelse – valberedningen presenterade sitt förslag till ny styrelse, vilket bifölls: 
 

1) Val av ordförande: Ola Jameson 
2) Val av kassör: Lars Andersson  
3) Val av sekreterare: Helene Limén 
4) Val av ledamöter: Mikaela Hansdotter, Pia Kvillemo, Stefan Jage, och Annika 

Norsoy 
 

13. Val av revisorer (2 personer) 

• Majid Behdjou och Tanja Cantell tackar ja till att sitta kvar 
 

14. Val av övriga funktionärer och valberedning 
1) Val av av skötselkommitté (minst 3 personer): Ola Björklin, Petri Anttilla, 

Tobias Adelgren, Stefan Larsén, Frida Fridh, Maj Hård, Lotta Bäckman, 
Wolfgang Dorsin, Åsa Källström 

2) Val av kommitté för sociala aktiviteter (minst 3 personer): Maja 
Raymondsdotter-Warton, Marie Tähti, Charlotte Almqvist, Minna Rinkinen, 
Eva Rolf, Carl Lundblad, Björn Clemensson 

3) Val av valberedning (minst 2 personer): Helena Karlsson, Maria Jorborg, 
Martin Nilsson 

 
15. Fastsällande av medlemsavgift för kommande år 

• Styrelsen föreslår att avgift för 2024 ligger kvar på 400:-. Årsmötet biföll 
förslaget 

 
16. Fastsällande av styrelsekompensation 

• Styrelsens förslag bifalles (en basturesa en gång per år) 
 

17. Proposition från styrelsen:  
1) Stadgerevision 

Lovise gick igenom styrelsens förslag. Varje punkt diskuterades och 
godkändes var för sig. Mötets revision av styrelsens förslag, punkt för punkt, 
publiceras som bilaga till protokollet. Enligt gällande stadgar kan detta 
reviderade och godkända förslag till stadgeändringar godkännas på 
nästkommande styrelsemöte. 
 



18. Motioner från medlemmar 
Åtta motioner har inkommit: 

1) Sven Olof Johansson: förslag att inte ändra stadgarna gällande 
medlemsansökan och alltså istället behålla det gamla kravet på att ny medlem 
måste rekommenderas av existerande klubbmedlem för att kunna bli 
godkänd . 
Styrelsen yrkar på avslag: regeln har inte tillämpats på senaste åren och är 
svår att administrera.  
Mötet biföll styrelsens förslag. 
 

2) Anders Sunesson: Föreslår att ännu en badstege ska sättas upp vid duschen 
för att på så sätt minska den exponering från bastun. 
 
Styrelsen yrkar på avslag med hänvisning till att de två stegar som redan 
finns räcker gott och väl. En ny stege kostar f ö c.a 14.000:-. 
Mötet biföll styrelsens förslag. 
 

3) Tiina Sarlin: Önskar att klubben köper in en pump för att kunna dra upp 
vatten till bryggan vintertid. Bifogar kostnadskalkyl på 1650:-. 
 
Styrelsen föreslår att frågan lämnas vidare till kommande styrlese för 
bedömning till hösten. 
Mötet röstade för avslag av motio Mötet biföll styrelsens förslag.nen. 
 

4) Dennis Lamberg-Clemes: Föreslår att klubben skall installera en 
toalett/bajamaja på badet för användning vintertid. 
 
Styrelsen yrkar avslag. Frågan har diskuterats tidigare och då funnits vara 
omöjlig att genomföra. Fast avlopp finns inte och vintertid funkar inte 
bajamajor, och även om det skulle gå har klubben ingen möjlighet att själva 
underhålla en sådan. 
Mötet biföll styrelsens förslag. 
 

 
Dennis Lamberg-Clemes föreslår även i en andra motion att klubbens 
styreseprotokoll publiceras digitalt på hemsidan. 
 
Styrelsen yrkar avslag och föreslår med hänvisning till problem med 
GDPR-lagstiftning att styrelsen framgent istället åtar sig publicerar 
ordentliga sammanfattningar på hemsidan efter varje möte.  
Mötet biföll styrelsens förslag. 
 

5) Annika Olssen: Föreslår fler gemensamma baddagar och gärna en gemensam 
helg per månad. 
 
Styrelsen yrkar avslag. Nuvarande system fungerar bra och hittills har få 
röster på fler gemensamma dagar höjts. Frågan har diskuterats tidigare på 



årsmöten, men alltid möts av ogillande från både en majoritet av både damer 
och herrar. 
Mötet biföll styrelsens förslag. 
 

6) Nils Forssberg föreslår att klubben skall köpa in värmeslingor till badstegens 
handtag, samt köpa matta med värmeslingor till bryggan: 
 
Styrelsen yrkar på avslag (igen). Det är ingen bra idé med elektrisk utrustning 
i kombination med vatten. Saltning av bruggan i kombination med skottning 
fungerar bra. Ny badsteg med lindade handtag ät beställd och kommer under 
våren. 
Mötet biföll styrelsens förslag. 
 
Nils föreslår även att klubben installerar en liten dusch för sparsam bevattning 
av bastuaggregatet  
Styrelsen yrkar på avslag.  
Mötet biföll styrelsens förslag. 
 

19. Övriga frågor: 

• Festkommittén äskar på en budget för höstfesten, som avhålls första lördagen 
i september (2/9) på 20.000:-. Mötet biföll förslaget 

• Diskussion om hur bastun ska städas. Styrelsen hälsar att gällande instruktion, 
som finns anslagen i omklädningsrummet, gäller. 

• Det luktar surt i omklädningsrummet. Nya styrelsen får i uppdrag att 
undersöka möjligheten att förbättra miljön/odören. 

 
 

20. Mötets avslutandes kl 20.10 och Lovise samt Eva avtackades med blommor och 
bubbel. 
 

 
Sekreterare 
 
Justeras 
 
 
 
 
Sekreterare: 
 
 
 
Justeras:  


